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Abstract (en)
[origin: DE10048386A1] The sectors (14,16) guiding the copies (11) through the delivery (8) automatically adjust to copy width as also in passage
section (21). The sectors (14,16) as part of the movable copy entry are wider in section towards the delivery (8) than at the belt (24) gap (28) outlet.
The guide sectors (14,16) form funnels relative the copy gude direction (12) and are movably mounted on guide elements (18). The guide elements
are pre-tensioned on rods by springs thrusting off the axis and each guide has friction-reducing coatings (15,17) on the inner faces as opposed to
rounded sector entry edges facing the delivery (8).

Abstract (de)
Die Erfindung bezieht sich auf eine Vorrichtung zur Führung von Exemplaren (11), die durch eine Schneidzylinderanordnung (1) in einem
Falzapparat von einer Materialbahn abgetrennt werden. Die Exemplare (11) werden danach von umlaufenden Transportbändern (24) aufgenommen,
nachdem sie einen in einem Auslaufzwickel (8) des Schneidzylinderpaares (1) angeordnete Exemplarführung (13) passiert haben. Diese
erstreckt sich zumindest teilweise über die Breite der Exemplare (11). Es sind die Exemplare (11) durch den Auslaufzwickel (8) führende
Exemplarführungsabschnitte (14, 16) vorgesehen, die sowohl hinsichtlich der Breite (36, 37) der zu führenden Exemplare (11) als auch hinsichtlich
des Durchtrittsquerschnitts (21; 50, 51) automatisch verstellbar sind. <IMAGE>
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